
Protokół Nr 1/12 

z posiedzenia Komisji Oświaty  

odbytego w dniu 20 grudnia 2012 r. 
 

Pierwsze posiedzenie Komisji Oświaty zwołał Pan Ireneusz Płóciennik – 

Przewodniczący Rady Gminy. Powitał członków komisji i przedstawił proponowany na 

dzisiejsze posiedzenie porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Wybór przewodniczącego komisji. 

2. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.  

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2013 rok. 

4. Sprawy bieżące i różne.  

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag, został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 1 

Realizując pierwszy punkt obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 

radnych, którzy chcieliby pełnić funkcję Przewodniczącego komisji.  

Odnosząc się do powyższego głos zabrał radny Mielczarek, który zaproponował kandydaturę 

radnego Zbigniewa Krzyżańskiego. Radny Krzyżański wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku innych propozycji przeprowadzono głosowanie. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Przewodniczący Rady oznajmił, że radny Zbigniew Krzyżański został wybrany 

Przewodniczącym komisji 8 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 

 

Ad.2 

W tym punkcie obrad, radny Krzyżański – Przewodniczący komisji zarządził zgłaszanie 

kandydatur radnych do pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego komisji. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Morawski, który zaproponował, aby wiceprzewodniczącym 

komisji został radny Waldemar Semaszczuk. Radny Semaszczuk wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

Innych kandydatur nie zgłaszano. Wobec tego, Przewodniczący komisji zarządził 

przeprowadzenie głosowania. W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że 

wiceprzewodniczącym Komisji Oświaty 8 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” 

został radny Waldemar Semaszczuk. 

 

Ad. 3 

Następnie członkowie Komisji Oświaty przystąpili do sporządzenia planu pracy komisji na 

2013 r., który przedstawia się następująco: 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia  

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1.  styczeń 
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2013 rok. 

Skarbnik Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

2.  luty  
1. . Analiza realizacji zadań Gminnego Ośrodka Kultury.  

Kierownik GOK  2. Sprawy bieżące i różne. 

3.  marzec  

1. Analiza działalności bibliotek na terenie gminy – posiedzenie 

wyjazdowe. Kierownik GBP 

2. Sprawy bieżące i różne. 



4.  kwiecień  

1. Analiza działalności Szkoły Społecznej w Restarzewie -   

posiedzenie wyjazdowe. Dyrektor Szkoły 

Społecznej 
2. Sprawy bieżące i różne. 

5.  maj  
1. Analiza wydatków oświatowych przyjętych na 2013 rok. Skarbnik Gminy 

 2. Sprawy bieżące i różne. 

6.  czerwiec  

1. Zapoznanie się z planowanymi remontami w szkołach – 

posiedzenie wyjazdowe. Dyrektorzy szkół 

2. Sprawy bieżące i różne. 

7.  sierpień  

1. Analiza realizacji zaplanowanych na okres wakacyjny 

remontów w szkołach – posiedzenie wyjazdowe. Dyrektorzy szkół 

2. Sprawy bieżące i różne. 

8.  wrzesień  
1. Analiza realizacji wydatków oświatowych. Skarbnik Gminy 

Kierownik ROS 1. Sprawy bieżące I różne. 

9. październik 
1. Analiza działalności GOK – podsumowanie działalności. 

Kierownik GOK 
2. Sprawy bieżące i różne. 

10.  grudzień  

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2014 r. 

Skarbnik Gminy 2. Opracowanie planu pracy na 2014 rok. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Ad. 4 

W sprawach bieżących i różnych, głos zabrał Pan Wójt, który nawiązał do sposobu naliczania 

stawki za odbiór odpadów. Oznajmił, że na razie, zgodnie z obowiązującą ustawą można 

opłatę naliczać tylko jednym sposobem, spośród czterech wskazanych w ustawie. Jednakże, 

Pan Wójt dodał, że prawdopodobnie ta kwestia może zostać zaskarżona i może pojawić się 

możliwość naliczania opłaty za pomocą dwóch sposobów. Wówczas, Pan Wójt oznajmił, że 

ten temat powróci i na pewno zastosujemy dwa sposoby naliczania opłaty za odbiór odpadów.  

Kontynuując swoje wystąpienie Pan Jerzy Sylwester Woźniak – Wójt Gminy nawiązał do 

ogólnej sytuacji finansowej gminy, a zwłaszcza finansów w referacie oświaty i oznajmił, że 

doszliśmy wreszcie do sytuacji, że wynagrodzenia dla nauczycieli zostają wysyłane na czas, 

a nie z opóźnieniem, również zobowiązania do ZUS są przesyłane w terminie. W toku dalszej 

wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że również cały budżet udało się w roku bieżącym zamknąć 

bez większych problemów, w tym miejscu przypomniał, że w roku 2011 trzeba było 

zaciągnąć znaczny kredyt, aby dokonać zamknięcia budżetu.  

Następnie Przewodniczący komisji przedstawił wniosek Wójta Gminy w sprawie nadania 

tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Widawa” dla Pana Stanisława Sikorskiego. 

Uzasadnienie w powyższej sprawie przedstawił Pan Wójt, a stosowny dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 

Do przedstawionego wniosku nie zgłaszano uwag i został zaopiniowany pozytywnie.  

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Oświaty – Pan Zbigniew Krzyżański zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     Przewodniczący Komisji Oświaty 

Zbigniew Krzyżański  


